
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 31. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 417

Hvilke overvejelser har ministeren og ministeriet gjort sig om familierne på Udrejsecenter

Avnstrups adgang til råvarer? Specifikt ønskes der en redegørelse for, hvorfor Avnstrup

ser ud til at få en ”madkasseordning” i stedet for, at man finder en løsning, hvor familierne

selv kan stå for indkøb af madvarer o. lign.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Rabjerg Madsen
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